

# 毛毛蟲

The Caterpillar・イモムシ

本特典卡毛毛蟲共有 3 張，使用方式請參照下方說明。



The Gift Pack includes 3 Caterpillar cards. Please read the instructions on the back side to learn how to use them.

特典カードはイモムシ 3 枚です。  
遊び方は裏面をご覧ください。

在起始設置時，將所有毛毛蟲加入思念體後一起洗亂。

## 技能說明

由回合玩家指定張數（1～3張），然後每位玩家（包括回合玩家）從筆記本中挑選該張數的思念體，交給回合玩家。回合玩家將這些思念體加上此毛毛蟲一起洗亂，然後隨機均分給每位玩家（自己多拿1張），放在他們的筆記本內。

## 檢查通道

- ♣ 如果玩家通道內有3張毛毛蟲，通道依然會瓦解。
- ♣ 思念體集合並不包含毛毛蟲。

## 計分

毛毛蟲固定1張1分，無法累進計分或成組計算。

During setting, shuffle all the Spirit cards with the Caterpillar cards.

## Skill

Choose a number from 1 to 3, and each player (including yourself) gives the chosen number of Spirit cards to you. The turn player then shuffles all the given cards along with the Caterpillar card, and deals the chosen number of cards to each player (including yourself). Since you give out an extra card (the Caterpillar), you will get 1 more card than all other players.

## Check Tunnel

- ♣ If there are 3 Caterpillar cards in your Tunnel, it will collapse.
- ♣ The Caterpillar isn't included in the Spirits Bundle card.

## Scoring

The Caterpillar card always values 1 point.

イモムシを全てのカードに加えて、シャッフルします。

## 技能 発動

ターンプレイヤーが枚数を指定して（1～3枚）、そして全員（ターンプレイヤー含め）は手帳から指定された枚数の思念体を取り出して、ターンプレイヤーに渡します。ターンプレイヤーはその思念体たちにイモムシを加えてシャッフルし、ランダムで全員に等しく配り（ターンプレイヤーは他のプレイヤーより1枚多い）、手帳の中に入れます。

## 通路 確認

- ♣ ゲーム内で、もしプレイヤーの通路に3枚のイモムシがいる時、通路は瓦解します。
- ♣ 思念集合体にイモムシは含まれません。

## 得点 計算

ゲーム終了時、イモムシは1点として数えます。累計できません。セットになりません。

